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Na konstituirajućoj sjednici Gradskog vijeća Zlatara za predsjednika
vijeća ponovno je izabran Krunoslav Klancir (SDP), koji je dobio
potporu 12 vijećnika, dok su trojica kod glasanja bila suzdržana.
Za jednog potpredsjednika, s 11 glasova za i četiri suzdržana, izabran
je laburist Željko Slunjski iz vladajuće koalicije, a oporba ima
mogućnost predložiti i svog potpredsjednika na jednoj od narednih
sjednica.
Na mjesto Stanka Majdaka, koji do kraja mandata ostaje nestranački
gradonačelnik, u vijeće je imenovan nezavisni Ivan Licitar, a na mjesto
Jasenke Auguštan - Pentek, SDP-ove zamjenice gradonačelnika,
imenovana je Mirjana Bajzek iz SDP-a.
Kako je i najavio, Jurica Bizjak, koji je u vijeće izabran kao nezavisni
kandidat s liste HNS-ZS, svoj mandat stavlja u mirovanje iz osobnih
razloga, a na njegovom mjestu je, također nezavisni, Josip Findak iz
Zlatara.
HDZ-ov vijećnik Želimir Kurečić, koji je u vijeće ušao kao nositelj
koalicijske liste HDZ-HSS-ZDS-Hrast, također je iz osobnih razloga
stavio mandat u mirovanje, a umjesto njega u vijeću je HDZ-ov Drago
Delija iz Belca.
Većinu u ovom sazivu gradskog vijeća, od osam vijećnika, ima koalicija
SDP-HSU-Laburisti, kojima se pridružio i jedan vijećnik Reformista.
Oporbu čini koalicija od tri HDZ-ova i jednog HSS-ovog vijećnika te
jedan vijećnik iz A-HSS-a.
Sjednicu je inače, do izbora predsjedavajućeg, vodila predstojnica
Ureda državne uprave KZŽ Snježana Mezdić, a nazočna je bila i Đurđa
Barić Dakić koja je u prijelaznom razdoblju obavljala dužnost vladine
povjerenice za grad Zlatar. Sljedeću sjednicu predsjednik vijeća
najavio je odmah nakon Uskrsa. (ZI)

Natječaj za dodjelu javnih
priznanja grada Zlatara

Gradonačelnik grada Zlatara Stanko Majdak
uputio je javni poziv za podnošenje prijedloga
za dodjelu javnih priznanja Grada - plaketa,
diploma i zahvalnica, koje se dodjeljuju
povodom Dana grada. Priznanja dobivaju
zaslužni pojedinci, javne i druge ustanove,
tvrtke, jedinice lokalne i područne samouprave,
državna tijela i druge institucije za njihove
zasluge i rezultate u doprinosu razvoju grada ili
ako na neki drugi način trajno zaduže Grad u
oblasti stvaralaštva i suradnje. Kandidate za
dodjelu priznanja, mogu predlagati građani,
udruge, kao i druge fizičke i pravne osobe.
Obrazložene prijedloge, u pisanom obliku, treba
poslati do 7. travnja, na adresu Grada Zlatara, s
naznakom Natječaj za dodjelu javnih priznanja.
(ZI)

ZLATAR Konstituirano Gradsko vijeće
Poraženi kandidat za
gradonačelnika Jurica Bizjak
i HDZ-ov Želimir Kurečić
stavili mandate u mirovanje
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Zabočanka Jasna Kropf imenovana ravnateljicom Porezne uprave
"Ovo je kruna moje profesionalne karijere"

Vlada RH je na svojoj prošloj zatvorenoj sjednici razriješila dosadašnju pomoćnicu ministra financija Žanu Pedić te je
novim pomoćnikom ministra imenovan Boris Šuvak, koji je razriješen dužnosti ravnatelja Porezne uprave u Ministarstvu
financija, dok je Zabočanka Jasna Kropf imenovana pomoćnicom ministra financija, odnosno ravnateljicom Porezne uprave.
- Kako nisam članica ni jedne stranke, vjerujem da je prepoznata moja stručnost. Od prvog dana radim u Poreznoj upravi i
prošla sam sve reforme. Napredovala sam stepenicu po stepenicu i ovo je svakako kruna moje profesionalne karijere, rekla
nam je nova ravnateljica Porezne uprave Jasna Kropf.
Rođena u Bedekovčini, a već gotovo 30 godina živi u Zaboku, Jasna Kropf dugo je radila u krapinskoj ispostavi Porezne
uprave, za koju i sama kaže da je prepoznata kao ured koji dobro radi, što je i njoj kao dugogodišnjoj voditeljici priznanje.
- Ovom novom reformom odlučeno je da na čelo Porezne uprave dođe netko iskusan i iz struke, zaključila je Jasna Kropf, koja
je na poziciju ravnateljice Porezne uprave došla s pozicije voditeljice najvećeg Područnog ureda Porezne uprave, onog
zagrebačkog. (ZI)

SandraŠvaljek podnijela ostavku na
mjesto zamjenice gradonačelnika
Zagreba

Sandra Švaljek, dosadašnja zamjenica zagrebačkog gradonačelnika Milana
Bandića, podnijela je ostavku na mjesto zamjenice, što je i najavila ukoliko joj Bandić
ukine punomoć.
- Radila sam savjesno i odgovorno, rukovodeći se najboljom praksom vođenja
europskim gradova. U teškim okolnostima uhićenja gradonačelnika preuzela sam
odgovornost – rekla je Sandra Švaljek za Večernji list te naglasila kako sada jedinoj
preostaloj zamjenici gradonačelnika Bandića Vesni Kusin želi "snagu i čvrstinu u
vođenju grada".
Rođena Krapinčanka tako će se svojom ostavkom vratiti na posao u Ekonomskom
institutu, a hoće li aktivirati mandat u Skupštini na koji ima pravo, još će razmisliti,
kao što će i razmisliti hoće li se kandidirati za gradonačelnicu Zagreba kada se
raspišu izbori. (ZI, VL)
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Otvoreni istup Miljenka Cesarca, predsjednika Sindikata i Radničkog vijeća
Specijalne bolnice u Krapinskim Toplicama:
Privatne klinike Magdalena i Akromion grade se i
renoviraju na račun poreznih obveznika

Predsjednik Sindikata i Radničkog vijeća Specijalne bolnice u Krapinskim Toplicama Miljenko Cesarec, u vezi s poslovanjem
bolnice oglasio se otvorenim pismom javnosti.
- Prošle godine Klinika Magdalena je poslala dokumentaciju idejnog projekta proširenja svoje djelatnosti. Radi se o
građevinskom proširenju operacijskog trakta površine od 254 četvorna metra. Upravno vijeće je donijelo odluku da to zemljište
u samom središtu bolničkog kompleksa poklanjamo privatnoj Klinici bez ikakve naknade, a nakon završetka radova zajednički
bismo uređivali „dvorište“. Navedena privatna klinika već 15-ak godina duguje Specijalnoj bolnici višemilijunske iznose i to bez
godišnjih obračunavanja kamata – kaže Miljenko Cesarec te se nadovezuje:
- Prije nekoliko godina Specijalna bolnica za ortopediju i traumatologiju Akromion dugovala je našoj Bolnici više od četiri
milijuna kuna. Na taj dug isto tako nije obračunavana kamata. Da bi apsurd bio veći, Upravno vijeće je prihvatilo i aneks
Ugovoru po kojem Bolnica snosi i troškove za renoviranje prostora te je Bolnicu, odnosno porezne obveznike, uređenje
prostora privatne zdravstvene ustanove Akromion koštalo preko 15 milijuna kuna. Radničko vijeće, prije izglasavanja Aneksa
ugovora o njenoj štetnosti za Bolnicu, obavijestilo je i Županiju, no reakcije nije bilo. Zbog ne davanja podrške, po bolnicu
štetnim pravilnicima, predsjednica Upravnog vijeća Martina Jus me je grubo i bezobrazno napala, te pri tome i optužila da
opstruiram rad Upravnog vijeća. Gospođa Jus također ne dolazi niti na sjednice Financijskog odbora, gdje je imenovana za
Predsjednicu, kao niti na sjednice Županijske skupštine kada se podnose izvješća, a mnogi bi je članovi Županijske skupštine
konačno rado i upoznali. Čije interese zastupa to očito samo ona zna – kaže Cesarec, dodajući i kako njezino ponašanje na
sjednicama Upravnog vijeća odstupa od elementarne pristojnosti jer ne uvažava i ne dozvoljava iznošenje drugačijih mišljenja
te redovito kasni na sjednice, ponekad i sat vremena. Kaže kako u svemu ima podršku župana Željka Kolara i predsjednice
Županijske skupštine Vlaste Hubicki za koju kaže da se uopće ne obazire na dopise koje je Radničko vijeće naslovilo na nju, a
problematiku na koju se upozorava, lukavo skriva od članova Županijske skupštine i šire javnosti. (Mladen Mandić)
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Zagorski župan Željko Kolar:

Onaj tko blati bolnicu, radi za nečije tuđe interese
- Oko svih pitanja koja su postavljena u pismu Miljenka Cesarca, u kojem insinuira i iznosi
brojne laži, zatražit ćemo očitovanje ravnateljice Specijalne bolnice za medicinsku
rehabilitaciju u Krapinskim Toplicama i Upravnog vijeća bolnice te ćemo nakon toga sazvati
konferenciju za novinare i javnosti predočiti odgovore.
Što se tiče zdravstvenih ustanova Akromion i Magdalena, one su već godinama poslovni
partneri Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju, koji su dali i dodanu vrijednost
samim Krapinskim Toplicama, ali i Specijalnoj bolnici. U toj poslovnoj suradnji se nije ništa
promijenilo dolaskom nove ravnateljice na čelo Bolnice, a o trenutačnom stanju sam
zatražio i očitovanje. Očigledno je da pojedincima smeta što više ne mogu raditi ono što su
možda ranije mogli ili što se ne mogu miješati u ovlasti koje nemaju. Specijalnom bolnicom
će upravljati jedino i isključivo ravnateljica Bolnice i Upravno vijeće, dok se svi ostali moraju
držati svog posla i biti partneri u onoj domeni odgovornosti koje imaju. Specijalna bolnica
nije nikakav „slučaj“, već naprotiv - riječ je o zdravstvenoj ustanovi u kojoj rade vrhunski
kadrovi - ukupno 712 medicinskih i nemedicinskih djelatnika, koji na godišnjoj razini vode
brigu o 67 tisuća pacijenata, od čega je preko sedam i pol tisuća liječeno bolnički, a među
njima su i najteži slučajevi iz čitave Hrvatske, ali i inozemstva. Onaj tko blati bolnicu na
ovakav način, radi isključivo protiv bolnice i za nečije tuđe interese, a čije, to ćemo otkriti.
Što se pak tiče privatizacije Specijalne bolnice, o tome nikada nije bilo riječi – rekao nam je
zagorski župan Željko Kolar. (mlm)

Ravnateljica Specijalne bolnice Željka Žnidarić:

„Sve što se događalo prije, morat ću istražiti“
- Funkciju ravnateljice Specijalne bolnice preuzela sam prije svega dva mjeseca. U tom periodu se ništa nije promijenilo u odnosu
naše bolnice i suradnih ustanova - Klinike Magdalena i Akromiona. Sve što se događalo prije, morati ću istražiti i tek tada se o
svemu mogu i očitovati. U vezi ostalih navoda iz spomenutog dopisa, moja zadaća i odgovornost je vođenje Bolnice, što radim, i
dalje namjeravam raditi na korist i zadovoljstvo naših pacijenata kao i naših radnika. Već smo dugi niz godina prepoznati kao
vodeća rehabilitacijska ustanova u državi, a svakim danom se trudimo i ulažemo napore da budemo još i bolji – rekla nam je
ravnateljica Specijalne bolnice Krapinske Toplice Željka Žnidarić.

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki rekla nam je kako je ona proslijedila pismo Radničkog vijeća, odnosno Miljenka
Cesarca izvršnom tijelu Županije tj. Županu koji, sukladno Statutu Županije, vrši prava i dužnosti osnivača zdravstvene ustanove.
- Kolara sam s osnove prava i dužnosti osnivača zamolila da Županijsku skupštinu izvijesti o stanju u Bolnici, a vezano uz navode
Radničkog vijeća – odgovorila nam je Hubicki. (mlm)

"...Akromion i Magdalena, one
su već godinama poslovni
partneri Specijalne bolnice za
medicinsku rehabilitaciju..."(Kolar)
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Jednoglasna odluka Gradskog vijeća
Grad Krapina pristupa Lokalnoj akcijskoj grupi
„Zeleni bregi“

Gradsko vijeće Krapine jednoglasno je donijelo odluku o pristupanju Grada Krapine Lokalnoj akcijskoj grupi „Zeleni bregi“, a
ovom odlukom prestala je važiti lanjska Odluka o pristupanju Grada Krapine LAG-u „Srce Zagorja“.
Kako je objašnjeno, pristupanju LAG-u „Zeleni bregi“ prišlo se zbog prijedloga sa sastanka župana i gradonačelnika i načelnika
održanom u rujnu, na kojem je razmatrano pitanje Lokalnih akcijskih grupa na području Krapinsko – zagorske županije. Tada je
naglašeno da su trenutno formirani LAG-ovi na području Zagorja premali prema propisima EU te kao takvi ne mogu proći
registraciju potrebnu da bi u programskom razdoblju EU 2014.-2020. mogli aplicirati za sredstva iz strukturnih i kohezijskih
fondova EU.
Stoga je predloženo da se na području Krapinsko – zagorske županije formiraju dva LAG-a, a kako su LAG „Sutla“ i LAG „Zeleni
bregi“ među najuspješnijima, jedinice lokalne samouprave morale su se dogovoriti u koji od ova dva LAG-a će pristupiti uzevši
u obzir teritorijalnu povezanost. Čelništvo Grada Krapine odlučilo se za LAG „Zeleni bregi“.
Inače, Lokalna akcijska grupa (LAG) je partnerstvo predstavnika lokalne samouprave i javnih službi te gospodarskog i civilnog
sektora, a jedan od njenih ciljeva je jačanje financijskih i ljudskih kapaciteta za provedbu projekata ruralnog razvoja te
priprema za korištenje EU fondova, kao i briga o infrastrukturnom, gospodarskom i svakom drugom razvoju u širem ruralnom
području. (ZI)

Izabrani članovi Savjeta mladih
Grada Krapine

Gradsko vijeće Grada Krapine na istoj je sjednici
donijelo i rješenje o izboru članova Savjeta mladih
Grada Krapine. Izabrani su Fran Klobučar, Filip Puljko,
Jurica Vincelj, Krunoslav Horvat, Damir Bilal, Ana
Marija Belošević i Dejan Šošić. (ZI)
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ZLATAR Sastanak predstavnika KZŽ s ravnateljima osnovnih i srednjih škola
Zagorci dobili više novca za ulaganje u školstvo

Zagorske škole su ove godine dobile više novca za investicijska ulaganja. Za osnovne škole taj je iznos povećan za milijun
kuna, a za srednje škole za 600 tisuća kuna. Kapitalna ulaganja u škole iznose 5,43 mllijuna kuna.
Iz svojih izvornih sredstava Krapinsko – zagorska županija izdvaja za školstvo 8,5 milijuna kuna. Župan Željko Kolar se na
sastanku s ravnateljima zagorskih osnovnih i srednjih škola održanom u Zlataru osvrnuo na projekte energetske učinkovitosti
koji će se preko ljeta, preko Fonda za energetsku učinkovitost, provoditi u nekoliko zagorskih škola.
- Kapitalne investicije povećane su jer neke započete projekte koji već godinama čekaju, treba dovršiti. To su, između ostalog
sportske dvorane u osnovnim školama u Đurmancu i Donjoj Stubici, dogradnja škole u Stipernici, te dogradnja Srednje škole u
Zlataru i Osnovne škole u Belcu – rekao je Kolar.
Zamjenica župana Jasna Petek obavijestila je ravnatelje koji to još nisu učinili, da dorade statute i pošalju ih Županiji na
provjeru i suglasnost, a pojedinim školama upućena je i poruka da pripaze na potrošnju energenata. (Mladen Mandić)

Radionice u organizaciji Županije
Dodjela potpore projektima ili programima
udruga

U Kulturnom centru u Klanjcu održana je u ponedjeljak prva u nizu
informativnih radionica za udruge koje su zainteresirane za prijavu svojih
projekta i programa na Natječaj za dodjelu financijskih potpora Krapinsko
– zagorske županije za 2015. godinu.
Nataša Hlaban iz Zagorske razvojne agencije (ZARA) prisutnima je prezentirala
uvjete natječaja i dala konkretne upute i pojašnjenja vezana uz izradu i predaju
projektne/programske prijave. Predstavnici udruga imali su i mogućnost
postavljanja pojedinačnih pitanja na koja su odgovarali predstavnici Krapinsko-
zagorske županije i ZARA-e. Iste su radionice održane u Donjoj Stubici i Krapini,
a još slijede u ponedjeljak u Gradskoj vijećnici u Zlataru, u utorak u pregradskoj
Gradskoj vijećnici te u srijedu u Velikoj Galeriji Grada Zaboka. Sve radionice
počinju u 18 sati. (ZI)

Savjet mladih Općine
Sv. Križ Začretje
- ponovljeni javni poziv

Ponovno je objavljen javni poziv za
isticanje kandidatura za članove Savjeta
mladih i njihove zamjenike Općine Sveti
Križ Začretje. Savjet broji pet članova,
koje bira Općinsko vijeće Općine Sveti
Križ Začretje na tri godine. Svaki član
ima svog zamjenika koji se temeljem
kandidatura biraju istovremeno kad i
članovi, a u Savjet mogu biti birane
osobe s prebivalištem ili boravištem na
području Općine, koje u trenutku
podnošenja kandidatura za članstvo u
Savjetu mladih imaju od navršenih 15 do
navršenih 30 godina. Prijedlozi se
dostavljaju na adresu Općine, najkasnije
do 7. travnja, a više informacija
zainteresirani mogu pronaći na
općinskoj web stranici. (ZI)
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KRAPINA Pressica HNS-a "Mogućnosti i potencijali
turizma Krapinsko-zagorske županije"

Zagorje ima najveći potencijal,
ali ono što nedostaje su
smještajni kapaciteti

Županijska organizacija HNS-a Krapinsko-zagorske županije
organizirala je konferenciju za novinare s temom "Mogućnosti i
potencijali turizma Krapinsko-zagorske županije" na kojoj govorili
Goran Beus Richemberg, saborski zastupnik HNS-a i član
saborskog Odbora za turizam, Anđelko Ferek Jambrek, zagorski
dožupan zadužen za gospodarstvo, te Davor Gredičak, ravnatelj
bolnice u Stubičkim Toplicama članovi predsjedništva županijske
organizacije HNS-a.
- Naša je županija prošle godine bila druga po broju ostvarenih
noćenja među kontinentalnim županijama. Mi imamo samo 1973
kreveta, što je nedostatno i Županija ulaže velike napore kako bi se
taj broj povećao. Pogotovo što traje trend povećanja broja gostiju,
tako je lani bilo 16 posto više noćenja - rekao je Ferek Jambrek, na
kojeg se nadovezao Davor Gredičak, ravnatelj Specijalne bolnice za
medicinsku rehabilitaciju u Stubičkim Toplicama. On je iz prve ruke
ispričao iskustva sa zdravstvenim turizmom u Zagorju.
- Specijalne bolnice trebaju biti nositelji zdravstvenog turizma jer
imaju sve preduvjete. Mi imamo geotermalne i mineralne vode,
imamo kvalitetan medicinski kadar, dvostruko smo jeftiniji od
zapadnih zemalja EU, ali ono što nam nedostaje, jest kvalitetni
smještaj. Europski gosti traže određene standarde smještaja, a mi
smo tu "tanki". Stubičke Toplice su u posljednjih 4-5 godina
djelomično poboljšale smještajne kapacitete, uz podršku Županije,
a ukupno smo investirali 25 milijuna kuna. Od toga smo 10
milijuna uložili u medicinski wellness, koji je dovršen prošle godine,
i tu je standard smještaja kao u hotelima sa 4 zvjezdice. Problem
je što se bolnice ne mogu kategorizirati, što treba zakonski riješiti.
Goran Beus Richemberg, član saborskog Odbora za turizam koji se
bavi monitoriranjem svih procesa razvojnih politika u turizmu, iznio
je pritom zanimljive podatke:
- Prošle godine KZŽ je posjetilo 83.000 turista koji su pritom
ostvarili 188.000 noćenja. No, to je samo 0,3 posto turističkog
prometa Hrvatske. A ova Županija je druga po ostvarenim
noćenjima u kontinentalnoj Hrvatskoj, ispred je samo Karlovačka
županija, zbog Plitvičkih jezera. Dakle, kontinentalni turizam treba
razvijati jer ima veliki potencijal. A Zagorje ima najveće
komparativne prednosti i najveći neiskorišteni potencijal. Treba
osmisliti sadržaje koji privlače ljude, poput boravka i kretanja u
prirodi, vinskih cesti, organizacija posebnih radionica... Veliki
potencijal Zagorja je i u enologiji, što treba povezati s
gastronomijom, zaključio je Beus Richemberg. (ZI)

Sjednica Odbora za promet i veze KZŽ

Plan prihoda ŽUC-a u
ovoj godini povećan za
gotovo 10 posto - iznosi
39,8 milijunakuna

Odbor za promet i veze Županijske skupštine KZŽ
na svojoj ovotjednoj sjednici raspravljao je o radu
Županijske uprave za ceste, koja upravlja sa 655
kilometara cesta na području Županije, od čega 406,7
km županijskih i 248,3 km lokalnih cesta. Ukupni
prihodi ŽUC-a su u 2014. godini iznosili 42.632.239,13
kuna, od čega je 78,91 posto realizirano iz izravnih
prihoda. Rashodi su iznosili 39.155.385,78 kuna od
čega je 81,83 posto uloženo u redovito i izvanredno
održavanje županijskih i lokalnih cesta. Za izvedene
radove redovitog održavanja utrošeno je 13,3 milijuna
kuna, od čega oko milijun kuna za 1,4 tone soli.
Vrijednost ukupno izvedenih izvanrednih radova je
nešto više od 14 milijuna kuna, a radovi na sanaciji
klizišta na 20 lokacija na županijskim i lokalnim
cestama realizirani su u iznosu od 4,9 milijuna kuna.
Za sanaciju klizišta utrošena su i dodatna sredstva
namijenjena izradi projektne dokumentacije.
Prijedlogom I. izmjene i dopune Financijskog plana
ŽUC-a za 2015. godinu ukupno su planirani prihodi i
primici povećani za 9,55 posto te iznose
39.881.853,35 kuna. Povećanje dolazi iz viška od
3.476.853,35 kuna iz prethodne godine, koji se odnosi
na sredstava rezervirana za ugovorene, a neizvršene
radove u 2014. godini u iznosu od 1.747.245,85 kuna
te dodatnih 1.729.607,50 kuna koje su raspoređene na
nove radove u tekućoj godini. (ZI)
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Zabočki i bedekovčanski HDZ obilježili 25. obljetnicu osnutka
Domagoj Ivan Milošević: Ljudima koji su trenutno
na vlasti jednostavno nije stalo

U prostorijama DVD-a u Zaboku, održano je svečano obilježavanje 25 godina djelovanja zabočkog HDZ-a. Ceremoniji
obilježavanja prisutan je bio i saborski zastupnik Domagoj Ivan Milošević te cijelo vodstvo zagorskog HDZ-a, predvođeno
predsjednikom Žarkom Tušekom. Svečanost je otvorio predsjednik Gradskog odbora HDZ Zabok, Petar Vrančić, koji je pozdravio
sve uzvanike te zahvalio svima koji iz dana u dan doprinose radu stranke, a samim time i boljitku grada.
Predsjednik Županijskog odbora HDZ-a Krapinsko – zagorske županije Žarko Tušek istaknuo je važnost Zaboka i njegove
organizacije u županijskim okvirima te pozvao cijelu zabočku organizaciju na dodatni napor kako bi se, na predstojećim
izborima, stalo na kraj katastrofalnoj politici vladajuće garniture.
- Dolaskom HDZ-a na vlast Hrvatsko zagorje će postati prava bajka na dlanu, a ne samo puka fraza kojom je županijska vlast
naziva. Snaga HDZ-a leži u činjenici da mi gledamo stvari sa srcem i ne možemo mirno gledati odljev mozgova čija je brojka
svakim mjesecom sve veća i veća. Moramo pokazati složnost i odvažnost da bismo običnom hrvatskom čovjeku pružili
dostojanstvo i normalan život, rekao je Tušek, na kojeg se nadovezao i Domagoj Ivan Milošević, naglasivši kako je pred HDZ-om
velika zadaća – zaustaviti negativne trendove koje je prouzročila Vlada Zorana Milanovića.
- Dok SDP ulaže ogroman novac u PR stručnjake kako bi popravili svoj negativni imidž, HDZ ulaže sredstva u kreiranje
gospodarskog plana sa svojim inozemnim partnerima kojim će započeti oporavak države. Kada pogledamo zabrinjavajuće brojke
kao što su ogromna nezaposlenost, vanjski dug te odlasci mladih iz Hrvatske, dolazi se do zaključka kako ljudima koji su
trenutno na vlasti jednostavno nije stalo, zaključio je Milošević, čestitajući domaćinima na 25. obljetnici osnutka stranačke
organizacije.
Četvrt stoljeća osnutka obilježila je Općinska organizacija HDZ-a Bedekovčine. Svečana ceremonija održana je u dvorani
dobrovoljnog vatrogasnog društva koja je bila prepuna članova i simpatizera. Kao poseban gost i izaslanik predsjednika stranke,
Tomislava Karamarka, svečanosti je nazočio međunarodni tajnik HDZ-a, Miro Kovač, kao i županijsko vodstvo stranke,
gradonačelnici i načelnici iz redova HDZ-a, vijećnici u Županijskoj skupštini, brojni predsjednici općinskih i gradskih organizacija
te delegacija županijske mladeži HDZ-a. (ZI)

Str. 9



Zabočki srednjoškolci na državnom natjecanju učenika
ugostiteljsko-turističke struke osvojili dva zlata

Učenici srednje škole Zabok osvojili su na državnom natjecanju učenika ugostiteljsko-
turističke održanom u Biogradu na Moru od 18. do 21. ožujka 2015. godine dvije zlatne
medalje.
Na natjecanju svoja znanja, sposobnosti i vještine pokazala su 103 učenika iz 38 hrvatskih
i dvije slovenske ugostiteljsko-turističke škole, u osam natjecateljskih disciplina - pet
gastronomskih i tri turističke discipline.
Krešimir Plašć, učenik 4. razreda, smjer turističko-hotelijerski komercijalist, osvojio je zlatnu
medalju u disciplini Predstavljanje hladnog izloška. Također zlato, u disciplini
Predstavljanje turističke destinacije osvojila je i Željka Krznar iz istog razreda.
Inače, sve mlade nade hrvatskog turizma su ocjenjivali i njihov rad vrednovali profesionalci
i stručnjaci iz realnog sektora - istaknuti eksperti, šefovi i direktori raznih službi poznatih
hotelskih kuća i turističkih organizacija. U okviru raznih događanja koja su pratila
natjecanja bile su organizirane razne edukativne radionice za mentore i učenike - o
maslinama i proizvodnji maslinova ulja, o enologiji i sommelierstvu, o barskim
mješavinama i sl., a predstavljen je i projekt zabočke škole „Medenjak uz kavicu“, kao jedan
od rijetkih i održivih učeničkih projekata. (ZI)

Pregršt medalja tuheljskih „Vukova“
u Udinama i Lepoglavi
Članovi tuheljskog WUSHU kluba „Hrvatski vuk“ u talijanskim

Udinama sudjelovali su na otvorenom prvenstvu Italije. Kao
članovi hrvatskog tima, zlatne medalje osvojili su Rene Javorić
Ilić u kategoriji do 50 kilograma, Miroslav Felja u kategoriji do
45 kilograma, Krunoslav Felja u kategoriji do 35 kg, Alen
Javorić Ilić u kategoriji do 30 kilograma i Lea Beber u
kategoriji do 35 klograma. Srebro je osvojila Tamara Gašpert u
kategoriji do 55 kg , a Leon Beber u kategoriji do 45 kilograma
osvojio je četvrto mjesto. Tuheljski vukovi nastupili su također i
u Lepoglavi na Svjetskom kupu u kickboxingu. Zlata su osvojili
Krunoslav Felja, Alen Javorić Ilić, Lea Beber, Mario Ahec i
Martina Tušak, dok su bronce osvojili Toni Slovenec, Dominik
Papić, Tamara Gašpert i Lucija Lepej. Četvrta mjesta osvojili su
Miroslav Felja i Leon Beber. Rene Javorić Ilić sudjelovao je i na
Gala večeri koja se održala nakon službenog amaterskog dijela.
Mlade vukove iz Tuhlja sada čeka još i Prvenstvo hrvatske u
savate boxingu, Prvenstvo Balkana u Ateni te Europsko
prvenstvo u Sofiji. (mlm)

Stubičke Toplice
Održana osma smotra projekata za
ljudska prava
OŠ Stubičke Toplice bile su domaćin osme županijske smotre
projekata iz Nacionalnoga programa odgoja i obrazovanja za
ljudska prava i demokratsko građanstvo. - Građanski odgoj i
obrazovanje kroz modul „Projekt građanin“, primjenjuje se u
školama diljem Zagorja više od deset godina, a
međupredmetno uvođenje građanskog odgoja u škole
omogućilo je lakše realiziranje projekta – rekla je predsjednica
županijskog povjerenstva Smotre Snježana Romić de dodala
kako je uvjerena da će prezentirani projekti biti još jedna
potvrda kako se žive prava i odgovornosti u našim školama,
kako se potiču aktivnosti koje doprinose napretku rada u
školama i lokalnim sredinama.
Na Smotri je bilo prikazano deset projekata, sedam učenika
osnovnih škola i tri projekta učenika srednjih škola.
Prezentiralo ih je 40 učenika koji su ih pripremali sa svojim
mentorima. Za Državnu smotru su predloženi svi projekti.
(Mladen Mandić)

Str. 10



IZ POLICIJSKE BILJEŽNICE
Velika Veternička

„Stručnjak za krivotvorine“ 76- godišnjaku ukrao
300 eura

Stariji mještani Zagorja i dalje su glavna meta beskrupuloznih lopova i pljačkaša.
Posljednja žrtva je 76-godišnjak iz Velike Veterničke kod Novog Golubovca. Njemu
je lopov ušao u kuću te mu rekao kako po zagorskim kućama provjerava
krivotvorine. Nakon što mu je starac prvo na pregled dao nekoliko sitnijih
novčanica u kunama, za koje je „procjenitelj“ rekao kako one nisu krivotvorene, na
red su došle i devize. Tri novčanice od po sto eura, „stručnjak za procjenu“
proglasio je sumnjivim, uzeo 76- godišnjaku novac te mu obećao kako će mu nakon
„stručne ekspertize“, novac vratiti u roku od dva sata. No, vratio se dakako više nije,
pa je starac tako ostao bez 300 eura svoje teško stečene ušteđevine. Zagorski
policajci koji intenzivno tragaju za počiniteljem, tek kažu da ovakav slučaj u
Zagorju još nisu imali. (mlm)

Oroslavje

Policija zatekla 34-godišnjakinju u
nelegalnoj prodaji tri kilograma duhana

Zagorski policajac na parkiralištu u Oroslavju, zatakao je 34-
godišnjakinju u nelegalnoj prodaji duhana. Kod sebe je imala oko tri
kilograma rezanog duhana koje je policajac zaplijenio, a protiv 34-
godišnjakinje pak podnio kaznenu prijavu zbog šverca duhanskim
proizvodima. (mlm)

Pristava kraj Tuhlja
Uzeli mu vozačku, ali opet vozio pijan i
napuhao 1,63 promila

Policijski službenici PP Klanjec, u kontroli prometa zaustavili su oko 22.50
sati u Proseniku pokraj Tuhlja, 56-godišnjaka koji je pod utjecajem alkohola s
1,63 promila, ali i u vrijeme izrečene zaštitne mjere "zabrana upravljanja
motornim vozilom B kategorije", vozio osobni automobil. Zbog opasnosti od
daljeg ugrožavanja prometa, alkoholizirani 56-godišnjak je priveden u prostore
Policijske postaje u Klanjcu gdje je zadržan do otrježnjenja. Protiv 56-
godišnjaka policija će podnijeti optužni prijedlog zbog počinjenih prekršaja iz
Zakona o sigurnosti prometa na cestama. (mlm)
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U pregradskoj OŠ Janka Leskovara provodi se projekt „Živim život bez nasilja“
Fizičko nasilje u padu, no u velikom je porastu ono
putem interneta

Pregradska OŠ Janka Leskovara jedna od osnovnih škola u Hrvatskoj u kojoj se provodi projekt Ministarstva unutarnjih poslova i
Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta s organizacijama civilnog društva usmjerenima na sprječavanju nasilja prema ženama,
u obitelji i nasilja među mladima. U svakoj županiji izabrana je po jedna škola, a za provođenje projekta u Zagorju odobreno je
deset tisuća kuna. U školi su među učenicima sedmih razreda održane interaktivne radionice kroz koje su ih proveli Andreja Jurić,
policijska službenica za prevenciju PU krapinsko - zagorske i Mislav Mihael Mandir iz nevladine organizacije „Status M“.
S osnovcima su razgovarali o tome što je nasilje, kakvo nasilje može biti, da li je ono kažnjivo, kako postupa policija, a nakon toga
su sudjelovali i u kvizu. Kasnije su im se u sportskoj dvorani pridružili i učenici sedmih razreda iz OŠ Viktora Kovčića iz Huma na
Sutli i OŠ Đure Prejca iz Desinića, te su zajedno pogledali kazališnu predstavu „Nasilje - za nasilje nema opravdanja“ u režiji Zijaha
Sokolovića.
Kako je rekla Andreja Jurić iz PU krapinsko – zagorske, broj prijavljenih slučajeva u posljednjim je godinama bio u konstantnom
rastu, da bi vrhunac dosegao u 2013. godini kada je u Zagorju zabilježeno čak 1038 slučajeva. No, prošle godine ta je brojka pala
na 799 slučajeva. Mislav Mihael Mandir rekao je kako je među djecom danas puno manje fizičkog nasilja, no u velikom je porastu
psihičko nasilje i to najviše putem društvenih internetskih mreža. Zagorje bilježi i jedan slučaj samoubojstva srednjoškolke iz
Zlatara zbog uvrede na facebooku. Podršku projektu o nenasilju među mladima projektu dali su i zamjenica župana Jasna Petek,
gradonačelnik Pregrade Marko Vešligaj, te Ljubica Gorički iz Županijskog stručnog. (Mladen Mandić).
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